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Protokół Nr XI/2025 

Rady Miejskiej w Ostródzie 

z dnia 21 stycznia 2025 r. 

 

Sesję rozpoczęto o godzinie 09:30, zakończono o godzinie 12:40 tego samego dnia. 

 

Podjęto uchwały od numeru XI/108/2025 do XI/112/2025. 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, przywitał Radnych, przybyłych gości, 

mieszkańców Ostródy oraz media.  

Sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r.  

o samorządzie gminnym. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum pozwalające                                       

na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący poinformował, że obrady Rady Miejskiej w Ostródzie są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad  

są udostępniane na stronie internetowej miasta oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.  

Obecnych na sesji – 20 Radnych.  

Lista obecności Radnych na sesji – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2 

Powołanie Sekretarza obrad. 

 

Na Sekretarza obrad powołany został Radny Stanisław Orzechowski.  

 

Ad. 3 

Proponowane zmiany do porządku obrad. 

 

Porządek obrad, jaki otrzymali Radni: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Proponowane zmiany do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z IX i X sesji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał Rady. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.     
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostróda na 

lata 2025-2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej miasta Ostróda na rok 2025.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa 

Warmińsko – Mazurskiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości cen 

urzędowych i opłat za usługi przewozowe lokalnego transportu zbiorowego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

dotyczącego powierzenia Gminie Miejskiej Ostróda realizacji zadania w zakresie udzielenia 

mieszkańcom Gminy Ostróda schronienia poprzez przyznanie tymczasowego miejsca w 

noclegowni dla osób bezdomnych.  

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Interpelacje i zapytania. 

14. Zamknięcie XI sesji Rady Miejskiej. 

 

Brak zmian do porządku obrad. 

 

Ad. 4  

Przyjęcie protokołu z IX i X sesji Rady Miejskiej. 

 

Brak uwag do protokołu. 

 

Głosowanie nad protokołem z IX sesji Rady Miejskiej: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Protokół został przyjęty. 

 

Głosowanie nad protokołem z X sesji Rady Miejskiej: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Protokół został przyjęty. 

 

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski zgłosił wniosek formalny o nieodczytywanie podstaw 

prawnych oraz nieodczytywanie treści projektów uchwał przy głosowaniach.  
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Głosowanie nad wnioskiem Wiceprzewodniczącego Rady Mariusza Bojarowskiego – 

nieodczytywanie podstaw prawnych: 

 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Wniosek został przyjęty.  

 

Głosowanie nad wnioskiem Wiceprzewodniczącego Rady Mariusza Bojarowskiego – 

nieodczytywanie treści projektów uchwał przy głosowaniach: 

 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Wniosek został przyjęty.  

 

Ad. 5 

Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał 

Rady. 

 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, omówił sprawozdanie ze swojej działalności. 

Radna Anna Monist, zapytała o punkt dotyczący rozstrzygnięć w sprawie konkursów, 

szczególnie konkursu dotyczącego usług opiekuńczych.  

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, zabrał głos w sprawie przeprowadzonego konkursu na 

usługi opiekuńcze. Spółdzielnia „Cynamonek”, która wygrała konkurs była jedyną, która 

przystąpiła do konkursu. Usługi opiekuńcze są w pełni wykonywane. Osoby, które pracowały 

jako opiekunki mają możliwość pracować w dalszym ciągu z ramienia spółdzielni.   

Radny Czesław Najmowicz poinformował, że założycielem spółdzielni „Cynamonek” jest 

obecna Pani Poseł.  

Radny Leszek Potorski, zapytał o pielęgnację terenu przy cmentarzach. Radny zapytał                        

o wygospodarowanie miejsc przy cmentarzach na parkingi. Jest możliwość stworzenia nowych 

miejsc postojowych.  

Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Bojarowski, zapytał o spotkanie Burmistrza z Zarządem 

Dróg Wodnych, czy była poruszona rozmowa na temat brzegów Jeziora Drwęckiego, co 

zostało ustalone na spotkaniu. 
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Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, opowiedział o przebiegu spotkania. Poruszę temat brzegów 

jeziora na następnym spotkaniu.  

 

Ad. 6 

Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, odczytał pisma, które wpłynęły do Biura 

Obsługi Rady.     

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostróda 

na lata 2025-2035. 

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski zawnioskował o wprowadzenie autopoprawki.  

Skarbnik Miasta Justyna Musiałowska omówiła projekt uchwały.  

Brak dyskusji w punkcie. 

 

Głosowanie nad autopoprawką do Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Ostróda na lata 2025-2035. 

 

- „Za” - 18 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 18 Radnych 

Autopoprawka została przyjęta.  

  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” – 20 Radnych 

- „Przeciw” – 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali – 20 Radnych 

 

Uchwała Nr XI/108/2025 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostróda 

na lata 2025-2035 została podjęta. 

 

 

Ad 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej miasta Ostróda na rok 2025. 

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski zawnioskował o wprowadzenie autopoprawki.  
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Skarbnik Miasta Justyna Musiałowska omówiła projekt uchwały.  

Brak dyskusji w punkcie. 

 

Głosowanie nad autopoprawką do Uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej miasta 

Ostróda na rok 2025. 

 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Autopoprawka została przyjęta.  

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

 

Uchwała Nr XI/109/2025 w sprawie zmiany uchwały budżetowej miasta Ostróda na rok 2025 

została podjęta. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa 

Warmińsko – Mazurskiego. 

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, omówiła projekt uchwały.  

Brak dyskusji w punkcie. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 1 Radny 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

 

Uchwała Nr XI/110/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego została podjęta. 

 

Ad. 10 
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Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości cen 

urzędowych i opłat za usługi przewozowe lokalnego transportu zbiorowego.  

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, omówiła projekt uchwały.  

Brak dyskusji w punkcie. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

 

Uchwała Nr XI/111/2025 w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości cen 

urzędowych i opłat za usługi przewozowe lokalnego transportu zbiorowego została podjęta. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego dotyczącego powierzenia Gminie Miejskiej Ostróda realizacji zadania 

w zakresie udzielenia mieszkańcom Gminy Ostróda schronienia poprzez przyznanie 

tymczasowego miejsca w noclegowni dla osób bezdomnych. 

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, omówił projekt uchwały.  

Brak dyskusji w punkcie. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

 

Uchwała Nr XI/112/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego dotyczącego powierzenia Gminie Miejskiej Ostróda realizacji zadania                      

w zakresie udzielenia mieszkańcom Gminy Ostróda schronienia poprzez przyznanie 

tymczasowego miejsca w noclegowni dla osób bezdomnych została podjęta. 

 

Ogłoszono 10 minut przerwy. 
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Ad. 12 

Wolne wnioski i informacje. 

Radna Anna Monist, zabrała głos w sprawie kontenerów na zbiórkę tekstyliów. Proszę                         

o zabieranie rzeczy z kontenera dwa razy w miesiącu, należy wyjść naprzeciw potrzebom. 

Kolejna sprawa to zbiórka opon, cenna inicjatywa Burmistrza. Powinna taka akcja odbywać 

się częściej. Radna poruszyła również sprawę wywozu śmieci, mieszkańcy nie otrzymują 

harmonogramu wywozu śmieci. Ostatnia sprawa to zaśmiecony Park Drwęcki. Proszę,                     

by odpowiednie służby zajęły się tą sprawą.  

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, odniósł się do wypowiedzi Radnej. Zapewniliśmy zbiórkę 

tekstyliów przy Urzędzie Miejskim w Ostródzie wraz ze Związkiem Gmin Czyste Środowisko. 

Zbiórki opon będą na pewno organizowane, bardziej w sezonie wiosennym. W Parku 

Drwęckim odbywały się akcje sprzątania i na pewno będą się co jakiś czas odbywać. Mamy 

plany na zagospodarowanie tego parku.  

Radna Anna Monist, wróciła do tematu usług opiekuńczych. W 2019 roku członkowie Komisji 

Rewizyjnej zajmowali się sprawą, gdzie zaistniała podobna sytuacja jak teraz. W grudniu 

ubiegłego roku problem powtórzył się. Konkurs wygrała organizacja, która nie ma w tej materii 

doświadczenia. Wystąpiłam z informacją publiczną o dostarczenie wszystkich dokumentów               

z przebiegu konkursu, nie otrzymałam jeszcze odpowiedzi. Spółdzielnia Socjalna z Morąga 

„Cynamonek”, która wygrała konkurs już świadczy usługi opiekuńcze. Radna przedstawiła 

wyliczenia utrzymania administracyjnego. Mimo deklaracji jaka jest w ofercie, nie ruszyły usługi 

opiekuńcze. Nie zawiera się umów o pracę, jedynie umowy zlecenie. Radna zwróciła uwagę 

na sytuację Pań, które świadczyły usługi opiekuńcze. Zabrano im dodatkowe świadczenia, 

trzynastą wypłatę, brak możliwości zwolnienia lekarskiego. Każda z tych osób otrzyma 24,00 

zł na godz. netto. Taka kwota została wyznaczona za tak ciężką pracę. Radna zwróciła uwagę, 

że podopieczni również na tym tracą. Zmiana opiekunek źle wpływa na relacje, te osoby są 

związane emocjonalnie ze swoimi opiekunkami. Opiekunki powinny być doceniane                                

i szanowane.  

Radna Anna Monist złożyła wniosek o zorganizowanie spotkania przez Przewodniczącego 

Komisji Spraw Społecznych, Rodziny i Osób z Niepełnosprawnościami z Panią Dyrektor 

MOPS, Panem Burmistrzem, przedstawicielami Spółdzielni Socjalnej „Cynamonek”, 

dotyczące wypracowania pomocy osobom świadczącym usługi opiekuńcze.  

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, odniósł się do wypowiedzi Radnej. W tej wypowiedzi jest 

wiele elementów niezgodnych z prawdą. Są to trudne decyzje, budzące wiele emocji. 

Spółdzielnia działa od początku z Paniami, które do końca grudnia miały umowę w MOPS. 

Panie podjęły zatrudnienie w „Cynamonku”. W niektórych sytuacjach doszło do wymiany 

opiekunek, co jest rzeczą nieuniknioną, z różnych powodów tak musiało się stać. Nie 

posądzam Radnej Anny Monist o złe intencje, rozumiem, że chciałaby Pani Radna, by pewne 
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sytuacje były w inny sposób rozpatrywane. Spółdzielnia „Cynamonek” zajmuje się usługami 

opiekuńczymi a także szeregiem innych działań. Poza tym mieliśmy tylko jeden podmiot, który 

się zgłosił do konkursu.  

Dyrektor MOPS Ewa Zarycińska, kiedy usługi opiekuńcze trafiły do MOPS, założeniem było, 

że jest to czynione tyko na czas określony. Od ponad roku w ośrodku, były organizowane 

spotkania z organizacjami pozarządowymi. Zwracaliśmy się z prośbą do Burmistrza o zlecenie 

usług opiekuńczych podmiotowi z zewnątrz. Została złożona jedna oferta. Przez cały czas                

w MOPS prowadziliśmy nabór opiekunek, rotacja była duża.  

Radny Stanisław Orzechowski, jako Komisja Spraw Społecznych Rodziny i Osób                                    

z Niepełnosprawnościami, pochylimy się nad tym tematem. Zorganizujemy spotkanie                         

w temacie usług opiekuńczych. Radny zabrał głos co do zapisu w umowie z pracownikiem 

usług opiekuńczych.  

Radny Wojciech Legucki, powiedział, że Radna Anna Monist zawsze powtarzała,                                 

że organizacje pozarządowe powinny się zajmować usługami opiekuńczymi. Podmiot, który 

wygrał konkurs, spełnia wymogi wiec nie widzę powodów do dyskusji.  

Radna Anna Monist, jest to nieporozumienie, gdyż ja nie jestem przeciwko organizacjom 

pozarządowym. Chodzi o przygotowanie tych organizacji pozarządowych do podejmowania 

takich wyzwań.  

Radny Wojciech Legucki, zabrał głos w sprawie pojemników na tekstylia, powinny być 

monitorowane.  

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, wybór oferenta odbył się zgodnie z prawem. Usługi 

są świadczone prawie od miesiąca, nie było żadnych zastrzeżeń.  

Dyrektor Spółdzielni „Cynamonek” Aneta Jędrych, jako organizacja złożyliśmy ofertę                          

na świadczenie usług opiekuńczych. Naszym zyskiem jest realizacja celów statutowych.                     

Z każdej otrzymanej złotówki musimy się rozliczyć. Podjęliśmy się tego zadania, ponieważ                

w naszym odczuciu posiadamy doświadczenie w usługach społecznych. 

Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Bojarowski, zadanie należy zlecić, jesteśmy 

zwolennikami, by przekazywać je wraz z pieniędzmi. Różnica jest 44.000,00 złotych. Odbywa 

się to kosztem pracowników, wykonujących usługę. Błąd założycielski polega na tym jaką 

kwotę przeznaczamy na tą usługę. Zadanie zlecane powinno przynosić większą satysfakcję, 

będziemy się przyglądać w jaki sposób to zadanie jest wykonywane. Jako Komisja będziemy 

rozmawiać w tym temacie i przyglądać się przebiegu sytuacji.  

Dyrektor MOPS Ewa Zarycińska, odniosła się do wypowiedzi Wiceprzewodniczącego. Pani 

Dyrektor sprostowała wydatki na usługi opiekuńcze.  

Radny Wojciech Legucki, nie zgadzam się ze słowami Radnego Bojarowskiego. Zawsze 

wychodziliśmy z założenia ze organizacje pozarządowe są tańsze w utrzymaniu                                   

niż administracja.  
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Radny Stanisław Orzechowski, jak wynika z ustaleń na wczorajszej Komisji Spraw 

Społecznych, Rodziny i Osób z Niepełnosprawnościami, oferta dla pracowników świadczących 

usługi opiekuńcze jest nieatrakcyjna, koszty administracyjne są wyższe.  

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, dobrze, że Komisja Spraw Społecznych chce weryfikować 

tą sprawę. Mam nadzieje, że osoby, które znajdą zatrudnienie w „Cynamonku” będą miały jak 

najlepsze warunki umowy. Będziemy to obserwować. Minęły dopiero trzy tygodnie, nie ma 

zagrożenia, że ktokolwiek zostanie bez opieki.  

Radny Kamil Krzyżanowski, wrócił do tematu czystości w Parku Drwęckim. Straż Miejska 

kontroluje sytuację, mieszkańcy osiedla chodzą sprzątać ten park, za co słowa uznania. 

Najgorszym zagrożeniem tego miejsca są działania bobrów. Inna kwestia, Radny poprosił                     

o wpieranie akcji WOŚP.  

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, poprosił o wsparcie administratorów wiat 

śmietnikowych. Wiaty nie są oznakowane, powinna być wywieszona informacja. Nadmienił,    

by pojawiła się informacja o dostępnych punktach zbierania baterii.  

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, zabierałem głos w tym temacie na posiedzeniach Związku 

Gmin Czyste Środowisko. Kampanie informacyjne są bardzo potrzebne. 

Radny Wojciech Legucki, zwrócił uwagę, by być bardziej przygotowanym na nagłe opady 

śniegu.  

Radny Dariusz Struk, zabrał głos w temacie powiadomień o podwyżce w Związku Gmin Czyste 

Środowisko. Jest bardzo wysoki koszt wysyłki powiadomień.  

 

Ad. 13 

Interpelacje i zapytania. 

Radny Stanisław Orzechowski złożył jedną interpelację oraz jedno zapytanie. Pisma zostały 

złożone w biurze podawczym Urzędu Miejskiego w Ostródzie. 

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, zgodził się ze złożoną interpelacją dotyczącą zakupu 

zewnętrznego defiblyratora.  

Radna Anna Rutkiewicz, idea przechowywania defiblyratorów jest bardzo dobra, natomiast 

powinien być przechowywany w temperaturze pokojowej.  

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, kupuje się odpowiednią skrzynkę, trzymającą odpowiednią 

temperaturę.  

Radny Jarosław Borzuchowski, zabrał głos w sprawie miejsca upamiętnienia pamięci 

Zdzisława Krzyszkowiaka.  

 

Ad. 14 

Zamknięcie XI sesji Rady Miejskiej. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, zamknął obrady XI sesji Rady Miejskiej  

w Ostródzie. Transmisja obrad XI sesji Rady Miejskiej znajduje się na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Ostródzie. Imienny wykaz głosowań Radnych 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu i jest dostępny na stronie internetowej Biuletynu 

Informacji Publicznej. 

 

 

 

 

Protokołowała:                                                                                                 Zatwierdził:                     

 

Natalia Subocz 

 

                          


